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مشاور ارشد وزیر امور خارجه:

 هرگونه راه حل سیاسی برای یمن باید بدون
مداخله خارجی باشد

مش�اور ارشد وزیر امور خارجه تاکید کرد: هرگونه راه حل سیاسی برای یمن باید 
بدون مداخله خارجی و بر اساس خواست و اراده مردم یمن باشد.

ب��ه گ��زارش ایرنا به نقل از اداره کل اطلاع رس��انی و امور س��خنگویی وزارت امور خارجه، 
»ابراهیم محمد الدیلمی« س��فیر یمن با »علی اصغر خاجی« مش��اور ارشد وزیر امور خارجه 

درباره آخرین تحولات میدانی، سیاسی و بین المللی یمن تبادل نظر کرد.
در ای��ن مذاکرات طرفین بر ل��زوم حفظ تمامیت ارضی، اس��تقلال و حاکمیت یمن تاکید 

کردند.
در ادامه، مش��اور ارش��د وزیر امور خارجه با اش��اره بر لزوم حل مش��کلات مردم یمن، رفع 
محاصره ظالمانه را مورد تاکید قرار داده و تحقق این امر را در راس��تای برقراری آتش بس و 

حل سیاسی بحران این کشور ارزیابی کرد.
خاجی تصریح کرد: هرگونه راه حل سیاسی باید بدون مداخله خارجی و بر اساس خواست 

و اراده مردم یمن باشد.

قدردانی نمایندگان ازدیوان محاسبات برای ارائه 
زودتر از موعد گزارش تفریغ

جمعی از نمایندگان مجلس ش�ورای اسلامی در بیانیه ای از اقدام دیوان محاسبات 
برای ارائه گزارش تفریغ بودجه ۹۹ زودتر از موعد مقرر قدردانی کردند.

به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، در بیانیه ۲۷۸ نفر از نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی 
برای قدردانی از دیوان محاسبات برای ارائه گزارش تفریغ بودجه ۹۹ زودتر از موعد مقرر که 
از س��وی »سیدمحسن دهنوی« عضو هیات رییس��ه خوانده شد آمده است: دیوان محاسبات 
کش��ور به عنوان بازوی نظارت��ی مجلس و منتخبین ملت در نظارت بر حُس��ن اجرای قانون 

وظیفه خطیر پاسداری از بیت المال را برعهده دارد.
ای��ن نماین��دگان در بیانیه خود افزودند: در اجرای اصل ۵۵ قانون اساس��ی و بند )ج( ماده 
۱ قانون دیوان محاس��بات کل کش��ور و بند ۱ ماده ۲۱۹ آیین نام��ه داخلی ، گزارش تفریغ 
بودجه سال ۱۳۹۹ کل کشور که حاوی عملکرد یکساله دولت به انضمام نظرات کارشناسی و 

پیشنهادات دیوان ۴ ماه زودتر از موعد مقرر قانونی به مجلس ارسال شد.
نمایندگان مجلس یازدهم تاکید کردند: این در حالی است که ارسال گزارش تفریغ بودجه 
به رغم محدودیت های ناش��ی از ش��یوع ویروس کرونا جهت بهره برداری نمایندگان در زمان 
بررس��ی و تصویب لایحه بودجه ۱۴۰۱ کل کش��ور تسلیم مجلس  شده است. همچنین ارائه 
گزارش عملکرد اجرای قانون بودجه ۱۴۰۰ کل کشور در مقاطع دو ماهه نیز که مورد تقاضای 
مجلس محترم ش��ورای اسلامی بود، دستاوردی نوین توسط دیوان محاسبات کشور است که 

به لطف الهی و تلاش های مجاهدانه همکاران خدوم دیوان محقق گردید.
نماینده مجلس در این بیانیه خاطرنش��ان کردند: نمایندگان بدین وسیله مراتب قدردانی و 
تشکر خود را از اقدام هوشمندانه و تحول گرا ریاست محترم دیوان محاسبات کشور، مسوولان 
و همکاران تلاشگر و زحمتکش و حافظان بیت المال در این سنگر مقدس را اعلام می دارند.

 بیانیه ۱۶۰ نماینده برای احداث راه آهن چابهار
به  آسیای مرکزی

جمعی از نمایندگان مجلس با امضای بیانیه ای خطاب به رییس جمهور خواستار 
برنامه ریزی دولت و فعال شدن دیپلماسی اقتصادی برای احداث راه آهن چابهار 
به  آسیای مرکزی و استفاده حداکثری از ظرفیت های عضویت جمهوری اسلامی 

ایران در پیمان شانگهای شدند.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، در بیانیه ۱۶۰ نماینده مجلس که سیدمحسن دهنوی 
خطاب به رئیس جمهور را قرائت کرد، آمده اس��ت: ریاس��ت محترم جمهوری اس��لامی 
ایران با س��لام و سپاس از تلاش های فعالانه دیپلماتیک دولت در حوزه آسیا و استراتژی 
نگاه به ش��رق و عضویت دائم در پیمان شانگهای یکی از محورهای اصلی برای جمهوری 
اس��لامی ایران اتصال به دریای مرکزی و دریای عمان است که سهم ایران از این پیمان 

را تامین خواهد کرد.
در این بیانیه همچنین آمده اس��ت: نمایندگان در مجلس شورای اسلامی ضمن تشکر 
از اهتمام دولت و تلاش ویژه حضرتعالی پیش��نهاد می دهند در این مس��یر و در راستای 
ابتیاع حداقل س��هم ۲.۵ درصدی از تولید ناخالص شانگهای، در احداث و بهره برداری از 
خط ریل چابهار به آسیای مرکزی دولت محترم کوشش و اهتمام بیشتر را به کار گیرد و 

ماموریت ویژه ای به وزارت راه و شهرسازی برای اجرای این پروژه حیاتی دهد.

تحلیلگر مسائل آمریکا، تنها راه احیای توافق 
هس�ته ای را رف�ع تحریم های ظالمانه و دس�ت 
کش�یدن غربی ه�ا از زیاده خواه�ی  و پرداخت 

غرامت به ایران ارزیابی کرد.
»محمد مرندی« در گفت وگو با خبرنگار سیاس��ی 
ایرنا، با اشاره به سفر معاون مسوول سیاست خارجی 
اتحادی��ه اروپا به تهران گفت: اروپایی ها و آمریکایی ها 
در پی آن هس��تند که توافق هسته ای را به شکلی که 
م��ورد علاقه و نظر آنها اس��ت، مجددا احیا کنند و نه 
توافقی که در س��ال ۲۰۱۵ میان ای��ران و گروه ۵+۱ 

مورد توافق قرار گرفت.  
این کارش��ناس مسائل آمریکا ادامه داد: آنها در پی 
این هس��تند که ایران، توافق جدی��دی را بپذیرد که 
براساس آن، هم برخی مفاد قبلی توافق تغییر یافته و 
طولانی تر شود و هم به مذاکرات منطقه ای و موشکی 
گره زده ش��ود که ایران تاکنون مقابل این خواس��ته 

مقاومت کرده و آن را نپذیرفته است.  
وی افزود: ایران تنها حاضر به احیای توافق هسته ای 
به همان ش��کل توافق پیش��ین و به ش��رط رفع موثر 
تمامی تحریم ها اس��ت و سفر معاون مسوول سیاست 
خارج��ی اتحادی��ه اروپا و اصراره��ای پی درپی اما بی 
نتیجه آنها، نش��انه ضعف اروپا و آمریکا است به ویژه 
اینکه قیمت کنونی نفت ۸۰ دلار اس��ت و احتمالا به 
۱۰۰ دلار افزای��ش می یابد و ی��ک بی ثباتی در عراق 
حاکم است که این مس��ئله به سود غربی ها نیست و 

می تواند موجب افزایش بیشتر قیمت نفت شود.
مرن��دی با تاکی��د بر اینکه دس��ت اروپ��ا و آمریکا 
برای فش��ار به ایران خالی است، گفت: آمریکایی ها از 
افغانستان عقب نشینی کرده و درصدد کاهش حضور 
در خاورمیانه و تمرکز بیشتر بر چین برای رویارویی  با 
آنها هستند. این مساله نیازمند آن است که هزینه های 
خود را در غرب آسیا کاهش دهد که کاهش و کنترل 

تنش و تقابل با ایران از این موارد است.
کارش��ناس مسائل بین المللی با بیان اینکه غربی ها 
نیازمند توافق با ایران هستند، خاطرنشان کرد: ایران 
می دان��د احتمال افزایش قیمت نف��ت و بی ثباتی در 
ع��راق تا چه اندازه برای اروپایی ها خطرناک اس��ت و 
آنها نیازمند ثبات در منطقه و مدیریت اوضاع هستند. 
علاوه بر این غربی ها دیگر بیش از این نمی توانند نفت 
ای��ران را تحری��م کند چرا که بازارهای انرژی تش��نه 
نف��ت ایران اس��ت و بی ثباتی در ع��راق، نفت ایران را 

طلا می کند.  
وی افزود: در س��فر »انریکه مورا« این موضوعات به 
طرف اروپایی یادآوری و به او تاکید شده است که تنها 
راه احیای توافق هس��ته ای، رف��ع تحریم های ظالمانه 
علیه ایران، صرف نظر کردن از زیاده خواهی ها و حتی 

پرداخت غرامت به ایران است.  
مرندی گفت: غربی ها نباید انتظار و خواسته جدیدی 
از ایران داش��ته باش��ند اگر طرف غربی تعهداتش را 
ذیل تعهدات هس��ته ای و قطعنامه ۲۲۳۱ انجام دهد، 
ایران هم پس از راس��تی آزمایی ب��ه تمامی تعهداتش 
در ذیل برج��ام بازمی گردد و اقدامات جبرانی خود را 
متوقف خواهد ک��رد اما اگر آنها بخواهند همچنان به 
زیاده خواهی های خود ادامه دهند، به بن بست خورده 

و باید منتظر افزایش قیمت نفت باشند.  

نماین�ده مردم ته�ران در مجلس گف�ت: اگر 
دول�ت اصلاحیه ی�ا متت�م بودج�ه می خواهد، 
درخواس�ت کند تا مجلس بررس�ی کند و مردم 

در جریان تصمیمات قرار بگیرند.
به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، »الیاس نادران« 
در جلس��ه علنی مجلس شورای اس��لامی و در نطق 
میان دس��تور خود گفت: الحمدالله دولت مستقر شد 
و آرامش نس��بی در بازار حاکم شده است ولی پاشنه 
آشیل دولت آقای رییسی اقتصاد است. نماینده مردم 
تهران در مجلس شورای اسلامی افزود: اینکه در حوزه 
اقتصاد بزرگانی را کنار هم جمع کنید بسیار پسندیده 
اس��ت ولی مهمتر از آن هماهنگی تیم و س��ر داشتن 
آن است. از ریاست محترم جمهوری می خواهم اعلام 
کنند که مس��ئول اقتصاد کشور کیست و من نسبت 
به راهبردها و خط مش��ی نقاط کلیدی اقتصاد کشور 
نگرانم. وی با بیان اینکه دور زدن نهادهایی مانند قوه 
مقنن��ه و تغییر در متن مصوبات قانونی آن بدون طی 
فرایندهای قانونی س��نتی است که دولت های قبل به 
جا مانده اس��ت، تاکید کرد: از ریاست محترم مجلس 
می خواهم از ش��ان و جایگاه مجل��س و اعتبار قانون 
اساسی دفاع کنند. اگر دولت اصلاحیه یا متتم بودجه 
می خواهد، درخواس��ت کند تا مجلس بررسی کند و 
م��ردم در جریان تصمیمات ق��رار بگیرند و هر فردی 

مسوولیت تصمیم گرفته شده را بپذیرد.
نادران ادامه داد: مولفه ه��ای اقتصادی کارکردهای 
خود را دارد. اینکه سیاست های مالی دولت چه باشد، 
سیاس��ت های اعمالی آن آثار خود را خواهد داشت و 
ما و مردم منتظریم مجموعه جامعی از سیاس��ت های 
پول��ی، مال��ی، ارزی، اقتصادی و تولیدی را بش��نویم.

پراکندگی ها و سردرگمی ها بلاتکلیفی را به بازار حاکم 
خواهد کرد و بعد از یک دوره رکود، موج تورمی دامن 
اقتصاد کشور را خواهد گرفت. نماینده مردم تهران از 
هیات رییسه مجلس خواست سلسله جلسات مفصل 
در س��طوح مختلف با مس��وولان دولتی برگزار کند و 
مجلس و دولت به طور مشترک به جمع بندی برسند. 
وی ادامه داد: در آس��تانه تدوین قانون بودجه ۱۴۰۱ 
و لایح��ه برنامه هفتم توس��عه هس��تیم، قطعا مفاد و 
رویکردهای این دو مصوبه به تمام ابعاد اقتصاد کشور 
تاثیر خواهد گذاشت. فراموش نکنیم که جوهره اقتصاد 
مقاومتی درون زا بودن و برون گرا بودن آن اس��ت لذا 
اقتضای آن را باید فراهم کرد. عضو کمیسیون برنامه 
و بودجه مجلس افزود: ارتب��اط اقتصادی، فرهنگی و 
اجتماعی با کش��ورهای همسایه جزو شعارهای دولت 
سیزدهم بود؛ متاسفانه در اربعین امسال خلاف آن را 
ش��اهد بودیم و  از مس��وولان ذیربط می خواهم برای 
آس��یب هایی که زائ��ران دیدند، از م��ردم عذرخواهی 
کنند و مراتب تردد آس��ان کالا، تج��ار و زائران را به 
ویژه با عراق فراهم کنند. نادران خاطرنشان کرد: نگاه 
جامع و سیستمی به حوزه اقتصاد، فرهنگ و اجتماع 
از ضروریات توفیق در پیش��رفت کشور است؛ از سوی 
دیگر نگاه جزیره  ای و بخش��ی موجب خواهد شد که 
تولید و زیرس��اخت ها بیشترین آسیب را ببیند؛ آنچه 
امروز در مجلس اتفاق افتاد شروع دومینویی است که 
کس��ری بودجه را تشدید و سقوط اقتصاد ملی و تورم 

لجام گسیخته را به دنبال خواهد داشت.

تحلیلگر مسائل آمریکا:

غربی ها راهی جز رفع تحریم ها و صرف نظر کردن از زیاده خواهی  ندارند
نادران: 

دولت برای اصلاحیه یا متمم بودجه درخواست بدهد

ریی�س جمه�وری هم�ه وزارتخانه ه�ا و 
دس�تگاه ها را موظف کرد در خنثی س�ازی 
تحریم ه�ا و تنظیم بازار کالاهای اساس�ی 
هم�کاری کنن�د و مقرر ش�د مع�اون اول 
هماهنگ�ی  مس�وولیت  رییس جمه�وری، 
خنثی س�ازی  ب�رای  دول�ت  فعالیت ه�ای 

تحریم ها را برعهده گیرد.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رس��انی ریاست 
جمه��وری، آیت الله س��ید ابراهیم رییس��ی در 
جلس��ه س��تاد هماهنگ��ی اقتص��ادی دولت، با 

اش��اره به نقش دلالان در فض��ای مجازی برای 
بی ثب��ات ک��ردن ب��ازار ارز، به بان��ک مرکزی و 
دستگاه های مربوط دستور داد از فضاسازی های 
 کاذب در قیم��ت ارز و کالا، با جدیت جلوگیری

کنند.
رییس جمه��وری همچنی��ن بان��ک مرکزی و 
وزارت ام��ور اقتصادی و دارای��ی را موظف کرد 
مدیریت تراز بانک ها به ویژه بانک های خصوصی 
و تمرک��ز بر مهار و هدایت نقدینگی  به س��مت 

تولید را در اولویت قرار دهند. 

دستگاه ها برای خنثی سازی تحریم ها با معاون اول همکاری کنند
رییس جمهور:

بیستمین جلسه علنی ش�ورای ششم شهر 
تبریز به ریاست حجت الاس�لام رسول برگی، 
اعضای شورا و شهردار جدید تبریز در عمارت 

تاریخی ساعت برگزار شد.
در این جلسه، شیوه نامه نامگذاری و تغییر نام معابر 
و اماکن عمومی ش��هر تبریز مورد بررسی قرار گرفت 
و با تصویب اعضای ش��ورا، کلمه "حقوقی" به عنوان 

کمیسیون ارزیابی، تحقیق و نظارت اضافه گردید.
رئیس ش��ورای ش��هر در این جلس��ه از یک اتفاق 
عجیب در ش��هرداری تبریز س��خن به میان آورد که 
گویا از سرکشی و یا بی تفاوتی مدیران این مجموعه 
حکایت دارد زیرا او تاکید کرد که ما مگر قرار اس��ت 

سر مردم کلاه بگذاریم؟!
حجت الاسلام رسول برگی با اشاره به اینکه اخیراً 
در یکی از مناطق مردم از من گلایه کردند که محله 
آسفالت ریزی نمی شود گفت: من هم از شهردار منطقه 

درخواست کردم تا این مسئله را حل کنند.
وی ادامه داد: بعد از آن شهردار منطقه قول داد که 
این کار انجام شود و مردم هم مُدام زنگ می زدند که 

چرا قول دادید و عمل نکردید!؟
برگی افزود: ش��هردار آن منطقه به من زنگ زد که 
آسفالت ریزی آن محله تمام شد و چند عکس هم به 
من نشان داد، اما وقتی به آن محله رفتیم حتی یک 

فرغون آسفالت تراشی و آسفالت ریزی هم نشده بود!
وی اضافه کرد: ش��هردار منطقه هر قدر به معاون 
خودش زنگ زد حاضر به حضور در محله نبود و نهایتاً 
هم معلوم ش��د آن آسفالتی که گفته بودند در محله 
دیگر ریخته ش��ده است! رئیس شورای شهر تبریز با 
اشاره به اهمیت جذب گردشگر و سرمایه گذار جهت 
توسعه شهر گفت: برای مثال خانه ستارخان و باقرخان 
و سایر خانه های تاریخی تبریز باید بیشتر از این ها 
مورد توجه باشد تا هم در زمینه گردشگری و هم در 
زمینه س��رمایه گذاری شاهد حرکت مناسب باشیم. 
رسول برگی با اشاره به اینکه بعد از گذشت ۳۵ روز از 
ابلاغ استعلام مشاور حقوقی شورا بالاخره استعلام آن 
از حراست دریافت شده ادامه داد: بعد از گذشت ۳۵ 
روز انتصاب را بلامانع اعلام کرده اند لذا باید اول این 
بروکراسی اداری داخل شهرداری را رفع کنیم بعد به 
سمت جذب سرمایه گذار برویم. وی افزود: اگر حکم 
آقای یوس��ف زاده نیاید نمی توان آیین کار را س��ریع 
تکمیل کرد و یا در سایر زمینه ها سریعتر عمل شود. 
رئیس شورای شهر تبریز اضافه کرد: در اوایل آغاز به 
کار شورا در یکی از مناطق شهرداری حضور داشتیم 
که مردم تجمع کردند که به آذران ۱ و ۲ و ۳ آسفالت 
داده شده و ۴ و ۵ مانده که آقای سلیمانی با توجه به 
عدم تکمیل زیر ساخت ها  قول داد با آسفالت تراش 
این محله خدمات رسانی شود. برگی افزود: اما بعد از 

گذشت چند وقت مردم گلایه داشتند که این محل 
آسفالت نشده اما شهردار منطقه مدعی بود آسفالت 
شده است که با خود شهردار به محل رفتیم و دیدیم 
حتی یک فرغون آسفالت به آن محله داده نشده است! 
وی تاکید کرد: شهردار منطقه به معاون خود زنگ زد 
و دیدیم که آسفالت را به محله دیگری داده اند بعد از 
آن ش��هردار منطقه به بنده زنگ زد که فرد خاطی را 
اخراج ک��رده ام که من گفتم بنده نمی توانم در اجرا 
دخالت کنم. برگی اظهار داش��ت: یک روز بعد چند 
نفر با بنده تماس گرفتند که اجازه دهید این فرد به 
کار خود بازگردد که بنده گفتم هیچگونه دخالتی در 
این موضوع نداشته ام و فرد خاطی بعد از چند ساعت 

دوباره به سر کار خود برگشت.
وی اف��زود: می دانیم  ک��ه این مدیران را ش��هردار 
فعلی انتصاب نکرده اما لازم اس��ت به این موضوعات 
توجه شود. شهردار تبریز گفت: امروز به راحتی اعلام 
می کنم برای کمک به سرمایه گذاری هر کاری انجام 
می دهم و اگر سنگی جلوی پای سرمایه گذار انداختم 

در رسانه ها اعلام کنند!
عب��اس رنجبر ادام��ه داد: با تخطئه خود و ش��هر 
مش��کلات برطرف نخواهد ش��د زیرا اگر می خواهیم 
شهرمان را توسعه دهیم باید دیدگاه ها فراتر از شهرداری 
باش��د بنابراین زیر پای سرمایه گذار فرش قرمز پهن 
می کنی��م. وی افزود: اینکه وضعیت اصفهان با تبریز 
را مقایس��ه کنیم ابتدا باید عملکرد اداره گردشگری، 
مالیات و راه و شهرسازی این دو شهر را مقایسه کنیم 
زیرا در اصفهان برای پادگان، ماده صد تعیین کرده اند 
و پولش را به حساب ش��هرداری واریز کردند! رنجبر 
اضافه کرد: اما در تبریز افتخار ادارات این است که نزد 
وزیر بگویند به شهرداری ۵۰ میلیارد بدهی داشتیم و 
با لابی آن را ۲۰ میلیارد کردیم. شهردار جدید تبریز 
اظهار کرد: اگر چه عملکرد ش��هرداری در چهار سال 
گذشته بسیار ضعیف بوده است اما باید نقش مسائل 

اقتصادی را هم در نظر بگیریم!
رئیس کمیسیون سرمایه گذاری، گردشگری و بهبود 
فضای کسب و کار گفت: سرمایه گذاری قلب تپنده 
مدیریت ش��هری اس��ت اما در تبریز سرمایه گذاری 
پروستات هم نیس��ت! با این عظمت تبریز کاری در 
این حوزه انجام نشده است. سید کاظم زعفرانچی لر 
ادامه داد: گردش��گری و سرمایه گذاری در تبریز قصه 
ای پر غصه اس��ت زیرا عملاً چیزی به نام گردشگری 
در خ��ور تبریز وجود ندارد زی��را بنای ارک در حصار 
اس��ت، مجموعه حسن پادشاه فراموش شده و مقبره 
الش��عرا تخریب و به حال خود رها شده است. وی با 
اشاره به اینکه موزه مشاغل به عنوان یک موزه هویتی 
در اثر بی تعهدی شهرداری جمع شده و صاحب آن 
در زندان به سر می برد افزود: مقبره دوکمال با حیاطی 

ویران نابسامان اس��ت، حمام نوبر تعطیل است، ربع 
رش��یدی و خانه باقرخان و عمارت ساعت و بسباری 
اماکن دیگر قابل بحث است. زعفرانچی لر اضافه کرد: 
وضعیت سرمایه گذاری در تبریز مطلوب نیست، باید 
با نمایندگان مجل��س موضوع را در میان بگذاریم، با 
وضعیت فعلی، مقبره الش��عرا ۱۰۰ سال بعد تکمیل 
می ش��ود در حالی که حتی یک پروژه سرمایه گذاری 
در چهار سال قبل تکمیل نشده است! وی تاکید کرد: 
متاسفانه به عوارضی ها متکی شده ایم، پیشنهادم این 
است که تغییر نام شهرداری و تبدیل آن به عوارضی 
را انجام دهیم در حالی که در دنیا مدیریت شهری در 
خدمت مردم است اما در تبریز بالعکس است! تقریبا 
تمام پروژه های ما مش��کل دار هستند! زعفرانچیلر 
خاطرنشان کرد: سرمایه گذار از نظر شهرداری کسی 
اس��ت که پول اضافی دارد و در دس��تش مانده و ما 
از او می خواهی��م که پولش را بیاورد و ما س��ر پولش 
س��نگ بیندازیم اما س��رمایه  گذاری محافظه کارانه 
شده است زیرا سرمایه  گذاری در تبریز کیفیت محور 

نیست. رئیس کمیسیون گردشگری و سرمایه گذاری 
ش��ورای ش��هر تبریز گفت: دیتابیس مناس��ب برای 
س��رمایه گذاران نداریم، خانه سرمایه گذاری نداریم، 
فضایی نداریم که با سرمایه گذار صحبت کنیم، در این 
سیستمی که داریم سرمایه گذار را سلاخی می کنیم. 
وی ادامه داد: گذش��ته ما تسِ��تر بوده است! سرمایه 
گذاران گذش��ته، ما را می بینند و پشیمان می شوند 
زیرا کسی از سرمایه گذاران در تبریز سه ماه ادارات را 
گشت تا مجوز بگیرد در حالی که در اصفهان در طول 
یک هفته کار هایش تمام شده بود! زعفرانچی لر افزود: 
حق مالکیت معنوی برای پروژه های سرمایه گذاری 
در سیستم نداریم، از شهردار تقاضا داریم کسانی که 
در حوزه س��رمایه  گذاری و گردشگری فعالیت دارند 
جمع و ساماندهی شوند زیرا متاسفانه شاهد نیروهای 

ناکارآمد و غیرمتخصص هستیم.
در بخش دیگری از جلسه این هفته شورای شهر، 
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز از آخرین 
وضعیت اقدامات توسعه ای در سطح شهر گزارش داد 

و گفت: با احتس��اب خدمات ارائه ش��ده در محدوده 
شهرستان های تبریز، اسکو و آذرشهر بالغ بر ۱۰ هزار 

کیلومتر شبکه و ۷ هزار ۵۰۰ پست توزیع داریم.
کاظمی با بیان اینکه چشم انداز شرکت ارائه خدمات 
خواسته شده است که هدف داریم جزو چند شرکت 
برتر کش��ور باشیم افزود: در زمینه تبدیل کابل های 
مسی قدیمی به کابل های خود نگهدار که در زمینه 
دزدی از شبکه و همچنین پدافند غیر عامل تاثیر گذار 

هستند اقدامات اساسی انجام  شده است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تبریز ادامه داد: 
در خصوص تبدیل چراغ های گازی قدیمی به ال.ای.

دی اقدامات اساس��ی انجام  شده است که می توان با 
جذب سرمایه گذار این اقدام را گسترش داد.

وی اضافه کرد: ماهانه بیش از یک میلیارد تومان از 
تاسیس��ات شرکت برق سرقت می شود که از ابتدای 

سال ۷ میلیارد سرقت انجام شده است.
در این لحظه روح الله رش��یدی گفت: اجرای تونل 
انرژی در ایده لی و س��دّ ش��دن راه خدمات ش��هری 
یکی از معضلات منطقه است که باید کاربرد و زمان 
اتمام آن مشخص شود. فریدون بابایی اقدم هم گفت: 
گزارشات دستگاه های خدمات رسان در شورای شهر 
موجب نقش آفرینی واقعی شورا به عنوان شورای شهر 
می شود. وی افزود: در ماده ۲۱۹ راهنمایی و رانندگی 
و شهرداری موظف شده در خصوص ایمنی و تسهیل 
عبور و مرور با دس��تگاه های خدمات رسان همکاری 
کن��د. این عضو ش��ورا اضافه کرد: در ش��ورای پنجم 
مرحوم اش��رف نیا در تماس با معاون وزیر خواس��تار 
تامی��ن اتصالات در مناطق الحاقی به تبریز ش��د که 
بودجه مورد نیاز ۴ میلیارد تومان برای تمام محلات 
بود اما امروز مبلغ بسیار بیشتری فقط برای آناخاتون 
نیاز اس��ت. وی بیان کرد: اگر از وزارت راه کمک می 
خواهیم باید کمک انجام  شود تا این موضوع حل شود 
زیرا در شهرهای دیگر نیز کمبود برق وجود دارد اما 
در تبریز ش��اهد کمبود نور شهری هستیم که حتی 
در خیابان های اصلی نیز با مشکل کمبود روشنایی 
روبرو هستیم. رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری 
شورای اسلامی شهر تبریز گفت: سرمایه گذار تبریزی 
در زمینه روشنایی تهران فعالیت می کند که لازم است 
در تبریز نیز به روشنایی ها توجه شود. عضو شورای 
شهر تبریز اضافه کرد: در تبریز محورهای تاریخی که 
نیاز به نگهداری و ساماندهی دارند زیاد است که باید 
این ها تجمیع ش��و تا بودجه در نظر گرفته شود. وی 
در خاتمه تاکید کرد که می توان با استفاده از تجربیات 
سایر شهرها نسبت به راه اندازی پنل های خورشیدی 
در س��طح شهر تبریز اقدام نمود. رئیس شورای شهر 
تبریز در اظهاراتی جالب توجه گفت: زیست شبانه در 
شهرهای بزرگ دنیا وجود دارد اما در تبریز توجهی به 

زیس��ت شبانه نشده که روشنایی یکی از مقوله های 
تاثیر گذار آن است!

علیرضا نوای باغبان نیز گفت: یکی از مصادیق بارز 
مدیریت جامع ش��هری، برق شهری است که معابر، 

خطوط و پست های برق در این زمینه وجود دارند.
وی افزود: خوشبختانه قدم های خوبی در گذشته 
انجام شده است که لازم است در این جلسه نیز انعقاد 
تفاهم نامه جامع با شرکت برق برای بررسی بیشتر به 
کمیسیون ها ارجاع شود لذا لازم است مشخص شود 

چند تیر برق در تبریز باید جابجا گردند.
دبیر شورای اسلامی شهر تبریز هم گفت: افزایش 
کابل های خودنگهدار اگر در اولویت باشد بسیاری از 
مشکلات رفع می شود زیرا افزایش بازو های ۶ متری 
نیز باید در اولویت باشد. احد صادقی افزود: در بحث 
سیم کشی های بازار تبریز نیز باید توجه اساسی شود 
که بارها موجب حادثه شده است. وی اضافه کرد: در 
زمینه زمانبندی خاموش��ی های برق باید زمانبندی 
ها با اعلام قبلی و برنامه باش��د تا ش��هروندان شاهد 
رعایت عدالت در این زمینه باش��ند. پرویز هادی نیز 
گفت: تعرفه برق مصرفی پارک ها به صورت صنعتی 
محاسبه می شود که لازم است این موضوع پیگیری 
شود تا حداقل کش��اورزی محاسبه شود. سخنگوی 
شورای شهر تبریز نیز گفت: در این وضعیت افتصادی 
با مشقت فراوان مسیر گشایی انجام می شود اما بعد از 
گذشت چندین ماه هنوز روشنایی در آنها ایجاد نمی 
شود. یاسین بجانی افزود: در پیاده رو ها گاهی تیر های 
برق در وسط مسیر باقی مانده که باعث شده بعضی 

مواقع باعث ایجاد مشکل برای نابینایان باشد.
رس��ول برگی ه��م افزود: حیف اس��ت ک��ه بازار 
سرپوشیده تبریز با آن تاریخ کهن با سیم های برقی 

که مثل تار عنکبوت گسترش یافته بد منظر شود.

شرایط فعلی تبریز سرمایه گذار 
را سلاخی می کند

»عصرآزادی« از اهم مباحث جلسه شماره ۲۰ شورای 
ششم شهر تبریز گزارش می دهد؛

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

رئیس کمیسیون 
گردشگری و 

سرمایه گذاری شورای 
شهر تبریز:

دیتابیس مناسب 
برای سرمایه 

گذاران نداریم، خانه 
سرمایه گذاری هم 

نداریم لذا در سیستم 
فعلی سرمایه گذار را 

سلاخی می کنیم!

نماینده گنبد کاووس:

حل بحران های 
کشور نیازمند 
ایمان قلبی به تغییر 
و تحول است

نماینده مردم گنبد کاووس در مجلس ش�ورای اسلامی گفت: کارزار درهم تنیدگی 
مسائل و بحران های کشور مدیرانی لایق، کارآمد و انقلابی می خواهد که ایمان قلبی 

به تغییر و تحول داشته باشند.
 به گزارش خبرنگار سیاس��ی ایرنا، امان قلیچ شادمهر در نشست جلسه علنی مجلس شورای 
اس��لامی در نطق میان دس��تور خود خطاب به رییس جمهور گفت: دولت س��یزدهم که با 
گفتمان تغییر در حول محورهای فسادس��تیزی و ناکارآمدی آمده اس��ت، در پی راهکارهای 
عملی برای برون رفت از این بحران باشد.  نماینده مردم گنبدکاووس در مجلس اظهار داشت: 
تا زمانی که تیغ تیز اصلاح بر مثلث قانون، قدرت و قضاوت زده نش��ود، قانون ش��دید و لازم، 

قدرت اجرایی قهار و قضاوت عادلانه بی گذش��ت نزدیک نش��ود هر نوع تلاشی برای مبارزه با 
فساد و ناکارآمدی نمایشی است و تا زمانی که تیغ تیز آن بر منشأ و کانون اصلی تولید فساد 
و ناکارآمدی اصابت نکند آنان را مجبور به عذرخواهی از ملت و پرداخت جرایم بسیار سنگین 
نکند عملا دردی را دوا نمی کند. شادمهر  گفت: سازمان بازرسی، دادستانی کل کشور و دیوان 
محاس��بات با همکاری دولت و تصویب قوانین سختگیرانه ریشه ها و بسترهای فساد را ریشه 
کن کنند. مساله نشناختن کانون های فساد و ناکارآمدی نیست. موضوع فقدان جسارت لازم 
برای پرداختن هزینه های تغییر و خش��کاندن ریشه های عفونت است، البته این ها موضوعاتی 

هستند مردمان کف خیابان هم می دانند، مسئولان و نمایندگان هم به آن اذعان دارند.


